
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 27. april 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål AG
På baggrund af Jyllands-Postens afdækning af, at bilimportører og leasingsel-
skaber udnytter lovgivningen til at minimere eller helt undgå registreringsafgift,
og at anmodninger om refusion af registreringsafgift fra leasingselskaber er
mere end tredoblet på to år, bedes ministeren redegøre for, om lovgivningen
på området er robust nok.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S) og Dennis Flydtkjær
(DF).

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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